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Κοζάνη, 8.2.2021 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

Προς  

Την Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων κ. Νίκη Κεραμέως 

Τον Υπουργό Υγείας κ. Κικίλια Βασίλειο 

 
 

Θέμα: «Πρακτική Άσκηση Αποφοίτων των ΕΠΑΛ και ΕΠΑΣ του Τομέα 

Υγείας – Πρόνοιας & Ευεξίας  
 

 

Αξιότιμοι κ. Υπουργοί, 
 

Το προηγούμενο διάστημα, έχω γίνει αποδέκτης παραπόνων από μεγάλο 

αριθμό αποφοίτων ΕΠΑΛ και ΕΠΑΣ του Τομέα Υγείας - Πρόνοιας & Ευεξίας, 

κυρίως της ειδικότητας του Βοηθού Νοσηλευτή, αφού λόγω της αδυναμίας 

πραγματοποίησης της πρακτικής τους άσκησης σε μονάδες του ΕΣΥ, δεν είναι 

δυνατή η απόκτηση άδειας ασκήσεως επαγγέλματος από αυτούς. 

 

Πιο συγκεκριμένα, θα ήθελα να σας μεταφέρω τα εξής:  

Σύμφωνα με την με αριθμ. Υ7β/Γ.Π.69740/13 Τροποποίηση της αριθμ. 

Υ7β/οικ.4756/2001 Υπουργικής Απόφασης, ΦΕΚ 2962/τβ/14 «Προϋποθέσεις 

χορήγησης άδειας ασκήσεως επαγγέλματος»,  οι μαθητές, μετά την 

ολοκλήρωση  των σπουδών τους, απευθύνονται στους αρμόδιους Φορείς 

(μετά από υπόδειξη της Υπηρεσίας Χορήγησης άδειας ασκήσεως 

επαγγέλματος και όχι μετά από ενημέρωση της σχολικής τους μονάδας), 

προκειμένου να πραγματοποιήσουν την πρακτική τους άσκηση, η οποία 

αποτελεί αναγκαία προϋπόθεση για την απόκτηση άδειας ασκήσεως 

επαγγέλματος, κατ’ επέκταση  και για την εξεύρεση εργασίας στην ειδικότητα 

την οποία επέλεξαν να σπουδάσουν. 

Δυστυχώς, τα Νοσηλευτικά ιδρύματα δεν μπορούν να ικανοποιήσουν τα 

σχετικά αιτήματα, διότι δεν έχουν την δυνατότητα να τους καταβάλλουν τις 

ασφαλιστικές εισφορές. 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

3975

Ημερομ. Κατάθεσης:

8/2/2021



 

ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ 

ΕΥΣΤΑΘΙΟΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΙΔΗΣ 

Βουλευτής Ν. Κοζάνης – ΝΕΑ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

 

2 
 

Ενδεικτική περίπτωση του αδιεξόδου που προκαλείται, αποτελεί το γεγονός 

ότι βοηθοί νοσηλευτές των παραπάνω σχολών αναγκάζονται να φοιτήσουν 

εκ νέου στα ΙΕΚ (Δημόσια και ιδιωτικά) ή στο πρόγραμμα της Μαθητείας, 

ώστε να αποκτήσουν την πολυπόθητη βεβαίωση της πρακτικής άσκησης. 

 

Σύμφωνα με τα παραπάνω, εμφανίζεται το παράδοξο, οι απόφοιτοι 

Δημοσίων Σχολείων να αποκτούν πτυχία που δεν τους επιτρέπουν 

εργαστούν. 

 

Επειδή το πρόβλημα είναι χρόνιο και απασχολεί μεγάλο αριθμό αποφοίτων, 

θα πρέπει να ληφθεί κάθε αναγκαία μέριμνα, ώστε είτε να αρθεί η 

υποχρέωση της πρακτικής άσκησης και να αντικατασταθεί αυτή από κάποιον 

άλλο εκπαιδευτικό κύκλο, είτε να εξασφαλισθεί η δυνατότητα 

πραγματοποίησής από όλους τους αποφοίτους. 

 

Κατόπιν των ανωτέρω σας ερωτώ: 

 

Ποια ειδική μέριμνα προτίθεστε να λάβετε για την δυνατότητα 

πραγματοποίησης της πρακτικής άσκησης και κατ’ επέκταση της χορήγησης 

άδειας ασκήσεως επαγγέλματος στους βοηθούς Νοσηλευτές;  

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

Ευστάθιος Κωνσταντινίδης 

Βουλευτής Ν. Κοζάνης 




